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§ 14 VD informerar 

Vd informerade om hur kundnöjdhetsindex utvecklats de senaste åren och en del av de åtgärder 

som bolaget vidtagit som prioriteringar i det arbetet samt informerade om den kommande 

enkätutdelningen den 15 maj som samtliga bolagets anställda deltar i.  

Vd informerade kortfattat om de senaste åren utveckling avseende beräknade koldioxidutsläpp 

respektive köpt energi i bolaget.  

Patrik Andersson och Linus Johansson redogjorde för de pågående projekten för tillfälliga 

bostäder samt när projekten planeras färdigställas från juni och framåt. 

Vd och Karin Stener informerade i korthet om Rättvist byggande och den mediabevakning som 

varit kring detta. 

  

§ 15 Övriga frågor 

 

Björn Ljung (L), Yvonne Fernell-Ingelström m.fl. (M), och Stefan Svanström (KD) ingav två 

skrivelser som bolagets ombeds återkoppla till styrelsen med.  

 

 

§ 16 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Linus Johansson 

 

Justerat: 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 


